
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2023-01-02 
 
Närvarande: Anders H, Jesper W, Joakim J, Linda M, Emma A-H, Jimmy H 
 
§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 
§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 
§4 Gula linjen, inleda arbetet: styrelsen träffas mån 23 januari kl 19:00 för att se över 
dokumentet Gula linjen och bilagor. 

 
§5 Uppdrag Stadgar, inleda arbetet: styrelsen träffas mån 23 januari kl 19:00 för att arbeta 
med en uppdatering av stadgarna från 1930. Det finns en stadgemall från RF, Anders har även 
FBC Drags stadgar. 

 
§6 Information Konstgräs: arbetet är återupptaget efter avbrott pga kyla. Förhoppningsvis är 
planen klar före slutet av januari. Planen kommer ägas och drivas av Kalmar Kommun och det 
finns därför ett nyttjandeavtal mellan LGoIF och Kommunen. LGoIF ska hålla omklädningsrum 
och toaletter städade (mot ersättning om 10 kSEK) och även sköta tillsyn (1 gång/vecka).  

 
§7 Information Skateramp. Hur tänker vi framåt. Föreningen har inte möjlighet att driva frågan 
längre, Anders tar en dialog med Kim.  

 
§8 Sponsring – uppstart. Anders kollar med Peter hur det gått med offert från Johan Vedin 
angående sponsortavla. Om ingen offert inkommer frågar vi istället Stribrands Bygg. Ett möte 
ska hållas med ICA Lindsdal angående ett eventuellt köp av arenanamnet. Senast den 15 
februari ska sponsorfakturorna skickas ut. 

 
§9 Godkända investeringsansökningar – planering 

Byte av låssystem 30 000 SEK 
Renovering av avbytarbänkar 37 500 SEK 
Renovering uteplats/veranda 33 750 SEK 
Investeringsbidragen är 75% av sökt belopp – vi behöver alltså medfinansiera 25% 

 
§10 Övrigt 

-Ny tid för styrelsemöten: vi prövar att flytta styrelsemötena till kl 19:00 

-Verksamhetsberättelse U-lagen: det som förväntas till årsmötet är att man skriver 3-4 
meningar om sitt lag (hur många, åldrar…), vad man har gjort under året (träningar, serie, 
cuper…) och skickar detta till Linda Martinsson. 

-Tränarutbildning: hur många behöver detta? Vi gör en inventering. 



-Bygdepeng 

Vi beviljades 99 425 till: 
Nya rep vid utegymmet: 12 435 kronor. 
Ny lekställning vid hembygdsgården: 9000 kronor. 
Krukor (ej blommor) till centrum: 8000 kronor. 
Åtgärder kopplat till isbanan: 70 000 kronor. 
Anläggandet av ställplatser för husbilar avslås med motivering att det inte uppfyller villkoren 
för bygdepeng. Även inköp av blommor avslås då det bedöms vara en återkommande 
investering. 
 
Repen ska ordnas så snabbt som möjligt. Åtgärder vid isbanan ska påbörjas senast i mars och 
vara färdigt senast sista augusti. 
 

Nästa möte: 6 februari kl 18:30 


